



# Referat af bestyrelsesmøde

i Grundejerforeningen Ovesdal

Torsdag den 18. april 2024

Mødet blev afholdt hos Jonas.

Tilstede: Stefan, Erik, Keld, Jacob, Jonas

Mødets agenda:

1. Opfølgning på Generalforsamling: Herunder konstituering
2. Aftale vedr. vedligehold af de grønne områder
  - a. Hvordan kører vi samarbejdet
3. Ny sti og å føring
  - a. Status og proces vedr. ny sti
  - b. Orientering omkring Damgårdsbækken
4. Mosegrise ved Boldbanen
5. Status på vand ved boldbanen
6. Arrangementer; forårsarbejdsdag og Skt. Hans
7. Status på økonomi
8. Næste bestyrelsesmøde
9. Evt. Forslag til udvikling af beboerinformation fra Andres Sondrup, herunder velkomst og praktisk information



## **1: Opfølgning på Generalforsamling – og konstituering**

Sammenfatningen på afviklingen af Generalforsamlingen var, at den forløbet i en god, konstruktiv tone.

Bestyrelsen konstituerer sig på følgende måde: Formand: Stefan Brendstrup, Næstformand: Erik Hawaleschka Madsen, Kasserer: Keld Schmidt-Møller, Sekretær: Jacob Sig Hannibal. Bestyrelsesmedlem og kontaktperson for grønne områder: Peter Staugaard Nielsen, Suppleant: Jonas Buur

## **2: Grønne områder**

Aftale med gartner Tolstrup er indgået og på plads. De starter op snarest. I den forbindelse vendes det, om ikke vi får mest ud af samarbejdet ved at udpege en fast kontaktperson fra bestyrelsen. Peter modtager det ærefulde hverv.

Tolstrup forventer at starte op snarest.

## **3 a: Status og proces vedr. ny sti**

Der har været "gående" møde med kommunen vedr. føring af den nye sti. Alt i alt meget positivt, og vigtigt at kommunikere er at ingen af vores beboere for sti tættere på end de har i dag. I stedet udvides mod bækken/åen. Stien kommer til at gå gennem frugtplantagen, men stort set alle frugttræer bevares som de står nu (måske er et træ i fare for blive flyttet) – men kommer til at inddrage nogle andre arealer. I den forbindelse vil der blive lagt op til en frivillig afståelse (erstatning) Den vil vi godt prøve at "handle" med, uden nogen garanti for at det lykkedes. Således at vi gerne vil have stien der går på tværs og kommer til at forbinde den nye sti med Tandervej. Hvis den kan udvides i sammen ombæring og pasningsmæssigt komme under kommunen, vil det være fantastisk. Stefan skriver til projektlederen ved kommunen.

## **3 b: Orientering om Damgårdsbækken**

Damgårdsbækken kommer til at ændre forløb og det virker til at de to projektledere har "fundet" hinanden og er klar over at de to projekter skal samkøres.

Bækken rettes ud således, at også den nye sti får et mere lige forløb. Mere info følger. Stefan har kontakten.

## **4: Mosegrise ved boldbanen**

Vi modtog meldinger om huller i jorden ved boldbanen. Og for en sikkerheds skyld fik vi skadedyrsbekæmperen forbi, der kunne konstatere at der ikke var tale om rotter eller andre skadedyr, men mosegrise. Vi ser om kvarterets katte, ikke løser det – og ellers holder vi øje.

## **5: Status på vand ved boldbanen**

Som tidligere nævnt, afventer vi at området bliver tørt nok til at entreprenøren kan komme i gang med arbejdet. Vi er dog enige om at bede om en dato for senest



igangsættelse. Der har måske også vist sig en åbning for yderligere dialog med kommunen, den vej forfølger vi også. Peter er ansvarlig.

## **6: Arrangementer**

Vi afholder en forårsarbejdsdag. Kanter skal renses og kloakker renses op, og bærstien skal ryddes så den er klar til sæsonen. Efterfølgende hygge med pizza. Måske Peter sørger for forplejning – Erik annoncerer.

Skt Hans arrangement med bål og sang. Peter sørger for opmærkning til grene og rent træ til afbrænding. Erik annoncerer.

## **7: Økonomi**

Regnskab kører som planlagt – og vinterens snerydning er blevet betalt og løb op i små 20.000.

## **8: Næste møde**

Næste bestyrelsesmøde er aftalt til **torsdag den 16. maj kl. 19.30** hos Jonas.

## **9: Eventuelt**

Der er indkommet et forslag fra Andreas Sondrup på velkommen og informationsmateriale fra Grundejerforeningen. God ide, alle er enige om at iværksætte. Erik laver udkast.